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§ 6   

Svar på medborgarförslag om ungdomsverksamhet i Hjulsta 

Beslut 

Stadsdelsnämnden överlämnar tjänsteutlåtandet som svar på 

medborgarförslaget. 

 
Ärendet 

Spånga-Tensta stadsdelsnämnd överlämnade ett medborgarförslag 

2014-02-24 till förvaltningen för beredning. Förslaget handlar om 

ungdomsverksamheten i Hjulsta. 

Förvaltningen anser att det redan finns aktiviteter och insatser för 

ungdomarna i området såsom juniorverksamheten Trygg i Tensta, en 

särskilt fältassistent som ansvarar för att lära känna ungdomarna och 

deras önskemål samt att ett samarbete har diskuterats fram med Einar 

Mattsson i syfte att utveckla ungdomsverksamheten på föreningsbasis.  

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 24 april 2014. 

Dnr 146-2014-1.2.4. 

 
Förslag till beslut 

Ordföranden Ann-Katrin Åslund m.fl. (FP), Ole-Jörgen Persson m.fl. 

(M) föreslog att nämnden skulle ställa sig bakom förvaltningens 

förslag. 

 

Ledamoten Awad Hersi m.fl (MP), Jonas Ljungstedt (V) lade fram ett 

förslag till beslut och föreslog att nämnden skulle ställa sig bakom 

det. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden ställde förslagen mot varandra och fann att nämnden 

hade beslutat att anta FP+M:s förslag. 

 

Omröstning begärdes. 

 

Följande voteringsordning fastställdes. 

Den som biträder bifall till förvaltningens förslag röstar ja. Den som 

biträder bifall till MP+V:s förslag röstar nej. 

 

 

 

 

 

                                                forts… 
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forts § 6 

 

Följande ja-röster avgavs: Ordföranden Ann-Katrin Åslund (FP), 

ledamöterna Ole-Jörgen Persson (M), Christer Grunder (M), Inger 

Akalla (M), Olof Kollinius (M), Markku Sirviö (M), Bengt Porseby 

(FP), Emanuel Öz (S), Joel Ensjö (S) och Rune Olofsson (S). 

 

Följande nej-röster avgavs: Ledamöterna Awad Hersi (MP), Derya 

Uzel (MP) och Jonas Ljungstedt (V). 

 

Förvaltningens förslag till beslut hade därmed bifallits med 10 röster 

mot 3. 

 

”Förslag till beslut 

att tillstyrka medborgarförslaget 

att ge stadsdelsförvaltningen i uppdrag att utreda hur 

ungdomsverksamhet i Hjulsta kan bedrivas. 

 

Stadsdelarna Hjulsta och Tensta gränsar till varandra, men med tanke 

på hur många ungdomar som bor i Hjulsta är det rimligt att det finns 

verksamhet för ungdomar i hemmastadsdelen. Detta har som känt 

också funnits tidigare i Hjulsta centrum. 

Vi konstaterar även att frågeställningen om bristande 

ungdomsaktiviteter i Hjulsta tas upp i protokollet från Lokala 

Brottsförebyggande Rådet Spånga-Tensta stadsdelsförvaltning  

14-03-13, där under punkt 5 Tema: Barn och ungdomar i riskzon för 

kriminalitet, finns noterat ett påpekande att Hjulstaborna upplever att 

de kommer lite på undantag när det gäller ungdomsaktiviteter i 

området”. 

 
Reservation 

Reservation anmäldes av ledamöterna Awad Hersi (MP), Derya Uzel 

(MP) och Jonas Ljungstedt till förmån för eget förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Ordföranden Ann-Katrin Åslund m.fl.(FP), Ole-Jörgen Persson m.fl. 

(M) lade fram ett särskilt uttalande enligt följande: 

 

Sara Andersson (C) lade fram ett ersättaryttrande enligt följande: 

 

 

 

 

 

             forts… 
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”Särskilt uttalande 

I stadsdelsförvaltningens förslag till svar på medborgarmotionen 

framgår att det idag bedrivs vissa aktiviteter för Hjulstas ungdomar. 

Vi vill uppmana förvaltningen att vara en kraftfull och aktiv partner i 

arbetet med att tillsammans med Einar Mattsson AB och lokala 

initiativtagare stödja samarbetet med studieförbund, idrottsföreningar 

med flera i syfte att utveckla ungdomsverksamheten på 

föreningsbasis. Detta arbete bör också kunna kombineras med olika 

former av öppen ungdomsverksamhet i området.  

Det är angeläget att barn och ungdomar i Hjulsta har kunskap om all 

den barn och ungdomsverksamhet som finns i stadsdelen och att 

verksamheterna utformas så att alla känner sig välkomna oavsett i 

vilken del av stadsdelen bostaden finns”.  

 
Särskilt uttalande 

Ledamoten Rune Olofsson m.fl (S), Jonas Ljungstedt (V) lade 

gemensamt fram ett särskilt uttalande enligt följande: 

 

”Särskilt uttalande 

Återigen så ser vi ett medborgarförslag som handlar om 

ungdomsverksamhet i Hjulsta. 

Detta stärker oss i vår uppfattning om att det finns ett behov för en 

sådan verksamhet och vi instämmer med det som står i 

medborgarförslaget. Det är positivt att förvaltningen har för avsikt att 

utveckla ungdomsverksamheten. Vi anser att det är viktigt med 

mötesplatser för ungdomar i alla våra stadsdelar, och en ungdomsgård 

eller liknande i Hjulsta ser vi som en angelägen åtgärd. Det är viktigt 

att en sådan verksamhet utvecklas och bedrivs i en dialog med de 

boende och näringsidkare runtomkring”. 

 

  ________________ 


